



To the extent of any inconsistency between the Prospectus and this Application Form, the Prospectus shall prevail. Capitalised terms not defined in this Application Form shall have the meaning set out in the Prospectus. The full Application Terms and Conditions are set out in the Prospectus.

## 1. PAYMENT

Payments to the Receiving Bank should be made to the order of "Silah IPO". The Receiving Bank account details are:

Bank: Bank of Bahrain and Kuwait B.S.C.  
Account name: Silah IPO Subscription Account  
Account number: 100000631557  
IBAN: BH10BBKU0010000631557  
SWIFT: BBKUBHBM  
Currency: BHD

Beneficiary Reference: Application Number (Application Form number)

Applicants must remit to the Receiving Bank their cleared Application Funds in Bahraini Dinars net of any bank or other charges. All such charges, which may include charges for transfer, telegraphic transfer, and foreign currency conversion charges, shall be fully borne by the Applicant.

## 2. METHOD OF PAYMENT

Applicants may make payment by way of telegraphic transfer to the Application Monies Bank Account with the Receiving Bank (payment instructions to clearly mention this Application Form number and the amount of funds that are payable, net of any bank charges).

Cash deposits, personal or manager's cheques or demand drafts will not be accepted. Payments must be in Bahraini Dinars only.

Failure of an Applicant's Application Funds to arrive in the Application Monies Bank Account before the end of the Offering Period may result in the Applicant's application for Offer Shares being rejected.

## 3. APPLICATION SUBMISSION

Applicants can apply for Offer Shares at Approved Branches of the Receiving Bank (as set out in section 20.17 of the Prospectus) during the Offering Period. The Offering Period shall commence on Monday, 29 December 2025 and shall close on Monday, 19 January 2026, during the specific operating days and hours of each Approved Branch as detailed in section 20.17 of the Prospectus.

## 4. IMPORTANT INFORMATION

- Allotted Shares for those Applicants who do not have a valid Investor Number will at the time of their application have such Shares credited to a temporary/frozen Investor Account at Bahrain Clear until such time that the Applicant obtains an Investor Number.
- The Application Funds paid are subject to the Application Terms and Conditions as set out in the Prospectus.
- This Offering Application Form must be read in full together with the Prospectus and completed in full with all the required details.
- Following the Allotment of the Offer Shares and by no later than the Distribution of Refunds Date, Allotment Notices shall be available for collection at Bahrain Clear.
- Acceptance of this Application Form by an Approved Branch of the Receiving Bank is not deemed to be an acknowledgement by the Company or the Receiving Bank that the Applicant has adhered to the Application Terms and Conditions nor does it create any obligation whatsoever on the Company or the Receiving Bank to accept this Application Form.
- Any refund amounts will be returned by the Receiving Bank by telegraphic transfer in Bahraini Dinars. All bank charges for such telegraphic transfers shall be borne by the Applicant.
- Enquiries in relation to the Offer or the Application Terms and Conditions can be made to cs@bahrainclear.com or to the hotline (+973) 17154555.

## 5. REQUIRED DOCUMENTS

For individuals:

- The original and a copy of the individual's valid passport or valid international travel document;
- The original and a copy of the individual's valid national identification card or an equivalent document:
  - Bahrain nationals: National Identity Card
  - GCC nationals: Official identification card or equivalent document issued by the individual's country of citizenship, or, if a resident of Bahrain, Bahraini National Identity Card;
  - Other nationalities: Official identification card or equivalent document issued by the individual's country of citizenship.
- Proof of permanent residential address. The proof can consist of a copy of a recent utility bill, bank statement or similar statement from another bank or financial institution licensed in the country, which has been issued within three months prior to their presentation, or official documentation, such as a smartcard, from a public/governmental authority, or a tenancy agreement;
- If an individual Applicant has an existing Investor Number with Bahrain Clear, proof of such an Investor Number is required, in the form of a Bahrain Clear investor card or statement of account, or a Bahrain Clear system print-screen.
- Bank account details from the Applicant's bank in the form of a bank statement, a bank online system print-screen or a bank letter indicating the account details, including the IBAN and bank name. The Applicant's bank account details will be utilized for any future dividend distributions by the Company; and
- Proof of payment in accordance with section 20.18 of the Prospectus.

The following additional documents are required when a person is signing on behalf of an individual Applicant by way of a power of attorney:

- The original and a copy of the valid passport or international travel document of the person applying and signing on behalf of the individual Applicant;
- The original and a copy of the valid national identification card or an equivalent document of the person applying and signing on behalf of the individual Applicant; and
- The original and a copy of the notarized power of attorney.

The following additional documents are required for applications on behalf of Minors:

- The original and a copy of the valid passport or valid international travel document of the legal guardian applying and signing on behalf of the Minor;
- The original and a copy of the government-issued valid national identification card or an equivalent document of the legal guardian applying and signing on behalf of the Minor; and
- Unless the legal guardian signing on behalf of the Minor is the Minor's father, the original and copy of the proof of guardianship to the applying Minor.

## For Institutions:

- A copy of a valid commercial registration certificate of the institution;
- A copy of the memorandum and articles of association, or equivalent, of the institution;
- The original and a copy of the valid passport or international travel document of the person(s) signing on behalf of the institution;
- The original and a copy of a valid national identification card of the person(s) signing on behalf of the institution:
  - Bahrain nationals: National Identity Card
  - GCC nationals: Official identification card or equivalent document issued by the Applicant's country of citizenship, or, if a resident of Bahrain, Bahraini National Identity Card;
  - Other nationalities: Official identification card or equivalent document issued by the Applicant's country of citizenship;
- If the institution has an existing Investor Number with Bahrain Clear, proof of such an Investor Number is required in the form of a Bahrain Clear investor card or statement of account, or a Bahrain Clear system print-screen;
- The original and a copy of the document authorising the person(s), whose signature(s) appear(s) on this Application Form to sign such document on behalf of the institution. Such a document can be either a power of attorney or a resolution of the board of the institution;
- Bank account details from the Applicant's bank in the form of a bank statement, a bank online system print-screen or a bank letter indicating the account details, including the IBAN and bank name. The Applicant's bank account details will be utilized for any future dividend distributions by the Company; and
- Proof of payment in accordance with section 20.18 of the Prospectus.

في حالة وجود أي تعارض بين نشرة الاكتتاب وهذا النموذج، فإن نشرة الاكتتاب هي المرجع المعتمد. أي كلمات مطبوعة بحروف بالازلة وغير معروفة في هذا النموذج تحصل المعني الوارد في النشرة، شروط وأحكام الاكتتاب مبينة بالكامل في نشرة الاكتتاب.

## 1. النفع

جميع الأموال المدفوعة يجب أن تكون لصالح "Silah IPO". تفاصيل الحساب المصرفي للبنك المستلم مبينة على النحو التالي:

اسم الحساب: Silah IPO Subscription Account  
رقم الحساب: 100000631557  
رقم الحساب المصرفي الدولي (IBAN): BH10BBKU0010000631557  
السوق: BBKUBHBM (SWIFT):  
العملة: دينار بحريني  
الإشارة المرجعية: رقم نموذج طلب الاكتتاب  
يتعين على مقدم الطلبات تحويل أموال طبقتهم الخاصة إلى البنك المستلم بالدينار البحريني صافية من أي رسوم مصرفية أو رسوم أخرى، وتحصل مقدم الطلب بالكامل جميع رسوم التحويل والتحويل البرقي ورسوم تحويل العملات الأجنبية.

## 2. وسيلة الدفع

يمكن تقديم الطلبات في الدفع عن طريق تحويل الأموال تغافلها إلى حساب مبالغ الاكتتاب لدى البنك المستلم (يجب الذكر بوضوح في تفاصيل الدفع رقم نموذج طلب الاكتتاب، إضافة إلى مبلغ الأموال المستحقة الدفع بعد خصم أي رسوم بنكية).  
الإيداعات التالية والشيكلات بأنواعها (الشخصية أو الإدارية) أو المسوبات لن تقبل.  
الدفع يجب أن يكون بالدينار البحريني فقط.  
قد يؤدي عدم وصول مقدم الطلب إلى حساب مبالغ الاكتتاب لدى البنك المستلم قبل نهاية فترة الطرح إلى رفض طلبه للحصول على أسمهم الطرح.

## 3. تسلم نموذج الطلب

يمكن تقديم الطلبات التقتم طبقاتهم عبر الفروع المعتمدة للبنك المستلم (كما ورد في القسم 17-20 من نشرة الاكتتاب)، وذلك خلال فترة الطرح.  
تبدأ فترة الطرح يوم الاثنين، 29 ديسمبر 2025 وتنتهي يوم الثلاثاء، 19 يناير 2026، وذلك خلال ساعات العمل المحددة لكل فرع معتمد كما هو موضح في نشرة الاكتتاب.

## 4. معلومات مهمة

- سيتم في الأسم المخصص للتقدين الذين لا يمكنهم رفع مستثمر ساري الصلاحية في حساب مستثمر مؤقت أو محمد لدى شركة البحرين المعاقة، وذلك حتى يحصل المقدم على رقم مستثمر.
- يجب على مقدم الطلبات المفيدة لشرط وأحكام الاكتتاب المبينة في نشرة الاكتتاب.
- بعد تضييق اسم الطرح وفي موعد لا يتجاوز تاريخ توزيع المبالغ المستردة، ستكون اشعارات التخصيص متاحة للاستلام من شركة البحرين المعاقة.
- إن قبول هذا النموذج من الفرع المعتمد للبنك المستلم لا يعتبر اقراراً من الشركة أو البنك المستلم باتزام مقدم الطلب بشروط وأحكام الاكتتاب، ولا يشكلي أي اتفاق على الترکة أو البنك المستلم بقبول الطلب.
- أي مبلغ مستردة سيتم إرجاعها عن طريق التحويل البرقي بالدينار البحريني، وتحصل مقدم الطلب جميع رسوم التحويل.
- يمكن توجيه الاستفسارات المتعلقة بالطرح أو شروط وأحكام الطلب إلى cs@bahrainclear.com أو عبر الخط الساخن (+973) 17154555

## 5. الوثائق المطلوبة

للأفراد:

- جواز السفر الأصلي الساري المعمول ونسخة عنه أو وثيقة سفر دولية صالحة لتقديم الطلب؛  
(ب) بطاقة الهوية الوطنية الأصلية السارية المعمول ونسخة عنها أو أية وثيقة معادلة لتقديم الطلب؛  
\* للمواطنين البحرينيين: بطاقة الهوية الوطنية  
\* لمواطني دول مجلس التعاون الخليجي: بطاقة الهوية الرسمية أو ما يعادلها صادرة من الدولة التي ينتمي إلى جنسيتها، أو، في حال كان مقاماً بالبحرين، بطاقة الهوية الوطنية المبرأة  
\* لغير المواطنين الآخرين: بطاقة الهوية الرسمية، أو وثيقة معادلة، صادرة من الدولة التي ينتمي إلى جنسيتها.
- ثباتات ثوان المسكن الدائم يمكن أن يكون هذا الثبات على شكل سخة من فاتورة دينية للكهرباء أو ل الهاتف الخط الأرضي، كشف حساب ينتمي إلى بنك آخر أو عن مؤسسة مالية مرخصة في الدولة، صدر في最近 three أشهر قبل تقديمها، أو وثيقة رسمية مثل البطاقة الذكية، صادرة عن هيئة عامة / حكومية، أو عقد إيجار؛  
(د) في حال كان لدى مقدم الطلب من الأفراد رقم مستثمر لدى شركة البحرين المعاقة، مثل إثبات دليل على وجود شائعة نظم الحاسوب لشركة البحرين المعاقة.
- تفاصيل الحساب المصرفي في شكل كشف حساب، أو صحفة مطبوعة من شاشة نظام البنك، أو خطاب مصرفي يشير إلى تفاصيل الحساب، بما في ذلك رقم التحويل البرقي الدولي IBAN واسم البنك سينتمي إلى استخدام تفاصيل الحساب المصرفي لتقديم الطلب من أجل أي توزيعات أرباح مستقبلة من قبل الشركة؛  
(e) ثبات الدفع وفقاً لفترة 18-20 من نشرة الاكتتاب.

الوثائق الإضافية عند وجود توقيع بالنيابة من خلال توكيل قانوني:

- توقيع شخص ثالثية عن رقم الطلب، يجب تقديم ما يلي:  
(ا) جواز السفر الأصلي الساري المعمول ونسخة عنه أو وثيقة سفر دولية صالحة لتقديم الطلب؛  
(ب) بطاقة الهوية الوطنية الأصلية السارية المعمول ونسخة عنها أو أية وثيقة معادلة للشخص الموقع.  
(ج) الوكالة القانونية الأصلية المصدقة ونسخة عنها.

الوثائق الإضافية المطلوبة في حال وقوع شخص ثالثية عن رقم طلب قاصر:

- جواز السفر الأصلي الساري المعمول ونسخة عنه أو وثيقة سفر دولية صالحة للشخص الموقع.  
(ب) بطاقة الهوية الوطنية الأصلية السارية المعمول ونسخة عنها أو أية وثيقة معادلة للشخص الموقع.  
(ج) فيما عدا إذا كان الشخص الموقع ثالثة عن القاصر هو والقاصر، وثيقة إثبات الوصاية القانونية الأصلية المصدقة ونسخة عنها.

للمؤسسات:

- نسخة من شهادة السجل التجاري للمؤسسة السارية المعمول؛  
(ب) نسخة من عقد التأسيس والظام الأساسي المؤسسة أو ما يعادلها؛  
(ج) جواز السفر الأصلي الساري المعمول ونسخة عنه أو وثيقة سفر دولية صالحة للشخص الموقع.  
يوقن ثالثة عن المؤسسة؛  
(د) بطاقة الهوية الوطنية المبرأة  
\* للمواطنين البحرينيين: بطاقة الهوية الوطنية  
\* لمواطني دول مجلس التعاون الخليجي: بطاقة الهوية الرسمية أو ما يعادلها صادرة من الدولة التي ينتمي إلى جنسيتها، أو، في حال كان مقاماً بالبحرين، بطاقة الهوية الوطنية المبرأة  
\* لغير المواطنين الآخرين: بطاقة الهوية الرسمية، أو وثيقة معادلة، صادرة من الدولة التي ينتمي إلى جنسيتها.  
(e) في حال كان لدى مقدم الطلب من الأفراد رقم مستثمر لدى شركة البحرين المعاقة، مثل إثبات دليل على وجود شائعة نظم الحاسوب لشركة البحرين المعاقة، أو صحفة مطبوعة من شاشة نظام البنك، أو خطاب مصرفي يشير إلى تفاصيل الحساب، بما في ذلك رقم التحويل البرقي الدولي IBAN واسم البنك سينتمي إلى استخدام تفاصيل الحساب المصرفي لتقديم الطلب من أجل أي توزيعات أرباح مستقبلة من قبل الشركة؛  
(f) ثبات الدفع وفقاً لفترة 18-20 من نشرة الاكتتاب.